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FÖRBJUDA – AVKRIMINALISERA – LEGALISERA - VÅRDA 
 
Cannabis – Droger 
Industrihampa odlas i Sverige, affärsverksamhet, lagar (politik) och Cannabiskultur filmer, videos. 
Medicin: marijuana, weed, pot. 
THC – CBD effekter. 
 
Droger: kokain, crystal, crack, morfin, efedrin, ice, fentanyl, pentanyl, amfetamin, metamfetamin. 
 

SVT rapporterade · Hur tror du Sverige skulle påverkas om 
bruk av droger legaliseras 

 
SÄMRE 
 

• Ännu högre kostnader för drogrelaterade sjukdomar, brott, psykiska sjukdomar, samt 

neuropsykiska diagnoser ökar lavinartat hos nästa generation. (fosterskador).  

Vid lägenhetsbråk etc förekommer knarkpåverkan och barn ska inte växa upp och 

utsättas gör narkotika står det i barnkonventionen som blir lag i Sverige.  

• Släpp det ej fritt. Kolla vad som hänt där det säljs lagligt. Kriminaliteten har ej 

minskat men missbrukarna har ökat.  

• Fler olyckor skulle nog inträffa. Jag vill inte möta någon ute i trafiken som kör onykter 

och jag vill inte möta någon som suttit och rökt cannabis eller stoppat i sig en massa 

tabletter. heller. 

• Ja, nog vettigt särskilja avkriminalisering från legalisering i debatten, men alla 

förändringar, som kan förväntas leda till ökad konsumtion är väl knappast något 

eftersträvansvärt. Är man verksam i psykiatrin och sett cannabisutlösta psykoser och 

andra skadeverkningar blir det inte speciellt svårt ta ställning. Och vilka skall kunna 

använda cannabis på sin ledighet och sedan gå till jobbet med kvarvarande 

cannabinoider i kroppen? Ja, inte vill jag att det skall vara min busschaufför, kirurg 

eller barns lärare i alla fall, så man får verkligen hoppas att beslutsfattare inte går i 

fällan och kan stå emot och genomskåda påståenden och föreställningar om att 

legalisering inte skulle leda till ökat bruk eller kunna vara negativt för folkhälsan. Det 

är en myt! 

 

Svaren på alla de här knepiga frågorna går att finna hos andra länder som lyckats bättre än 

Sverige. 
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BÄTTRE 
 

• Har rökt cannabis i snart 50 år av en anledning alla mina skador och framförallt alla 

nervsmärtor, för cannabis har en substans CBD som tar bort nervsmärtor, så jag tycker 

att cannabis ska legaliseras på grund av att det är en medicinalväxt och inte knark, tack 

för mig. 

• Den svenska modellen gällande vår narkotikapolitik har fullkomlig kört i diket. Att 

avkriminalisera eget bruk skulle ta bort stigmat. Den som är sjuk skulle söka adekvat 

vård och få hjälp att tillfriskna. Vården borde skötas av sjukvården inte socialtjänsten 

som idag. Faktum är att i Europa så är det bara Estland som har högre dödlighet till 

följd av narkotikamissbruk än Sverige. Visste du att: Narkotikamissbruk är klassat  

• Börja med att sälja cannabis och cannabisbaserade preparat på Systembolaget.  

• För minderåriga är det enklare att få tag på hasch än alkohol i dagens Sverige 

• Jag tror också att det hade underlättat för polisen genom att de kan arbeta med att 

utreda/förhindra tyngre brott istället för att spendera tid på de som innehar mindre 

mängder för eget bruk.  

• Alla länder som har avkriminaliserad ser än minskning i användning av tunga droger 

och att tröskeln att söka hjälp försvinner. Att avkriminalisera betyder inte att ge grönt 

ljus till att använda droger. Tvärtom. Det tar bort stigmat och bjuder in till sund 

information och diskussion. Portugal är ett bra exempel. Sverige är 2a i 

narkotikadödlighet inom EU. Och ett av länderna där narkotika är extremt 

stigmatiserad. Det hänger ihop.  

• Faktabaserade argument från studier och exempel från andra länder bör få alla att luta 

mot legalisering, avkriminalisering för missbrukare borde i mitt tycke vara givet hur 

som helst om målet är att hjälpa människor. 

• Att avkriminalisering & legalisering är den rätta vägen för att hjälpa folk och stoppa 

brottsligheten runt droger  

• Avkriminalisering, som Sjöstedt verkar propsa för är det enda humana 

förhållningssättet till ett globalt problem.  

Legalisering ala Nederländerna, Kanada, eller Spanien är vägen framåt. Är man lite 

kreativ kanske det t.o.m kan bli en kassako för staten ;) och tänk alla enkla jobb som 

kan skapas! Bra av V och Jonas Sjöstedt, lyft frågan, nyansera debatten.  

• Legalisera cannabis sativa för det är ingen drog det är en medicinalväxt det finns 

två substanser i växten thc och cbd och den sistnämda är det enda som tar bort 

närvsmärtor, och dom har använts i Asien i flera tusen år, 

• Fokusera i stället på att lära ut ansvar kring droger, se till att de som tar droger får 

säkra preparat och att missbrukare får den hjälp de behöver! Samma sak som med 

alkohol alltså! 
 


